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Beste 10 26

In het Ic opschalingsplan wordt inderdaad niet over de bes gesproken Dat was ook niet de opdracht van de makers van dit

plan

Als jullie ook een dergelijk plan liadden willen hebben voor de bes of liieraan hadden willen tneedoen dan liadden jullie
je in april of mei of beginjnni natnurlijk bij ons kunnen melden Met een concrete vraag De discussie over dat v Rijn dit

ging vragen is namelijk al langlopend en is overal in de media geweest En heeft 7 keer in Kamerbrieven gestaan En liet

is in alle crisisoverleggen genoemd

Dat we in NL een tekort hebben aan Ic verpleegkmidigen was ook liiervoor al bekend denk ik Dat tekort wordt dus nu

alleen maar groter nu we gaan opsclialen

Wij kunnen liieraan nu niks meer veranderen Wij moeten ons nu met de directie en alle ziekenhnizen volop hierop
richten en dat is een hele hele grote klus die echt heel lastig is

Ik stel voor dat de directeuren hierover met elkaar in overleg gaan
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Dank voor het heldere antwoord We zijn op dit moment meerdere opties voor de borging van de IC capaciteit in^Q
en Caribisch Nederland BES aan het verkennen voor de Stas10 2a

In het opschalingsplan van de LNAZ wordt niet expliciet gesproken over de BES waarvoor^L direct voor

verantwoordelijk is Ik denk dat we verstandig is om te bespreken of en hoe de BES en||m|kunnen aansluiten

Daarbij is van belangdatde inwoners van de BES voor secundaire en tertiaire medische zorg op dit moment geheel
afhankelijk zijn van pat is een belangrijke reden waarom we tot nu toe in de Covid crisis aanpak Cariben

londersteunen Los van het feit dat het Kabinet heeft besloten dat we het hele Koninkrijk

10 2a

10 2a

onae^teunerHr^le crisis aanpak

Ons inziens zou het zinvol zijn om hierover as maandag 12 00 12 30 of 13 00 van gedachten te wisselen Schikt

dat jou ju Hie
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Nee er is op dit moment NIET voldoende Ic personeel voor de NLe IC s en en al helemaal niet voldoende capaciteit ais

we per 1 okt as gaan opschalen ivm mogelijke nieuwe Covid golf met totaal 200 bedden met nog eens 350 extra flexibele

bedden We hebben dns zelf inNL veel nieuw Ic pei~soneel nodig Voor de hele opschalingsoperatie gaat de minister van

MZS namens het kabinet veel geld uitgeven honderden miljoenen voor extra bedden en opleiden personeel

Ik zou het dus wel bezwaarhjk vinden als er door leden van datzelfde kabinet actief Nederlands zorgpersoneel wordt

geworven voor andere landsdelen Want dan Halen we de doelen voor de Nle opschaling niet En dat is in de uitstraling



137612

ook met goed Als de stas dat wil gaan doen zal hij dat moeten afstemmen met zijn collega bewindspersonen En er zal

dan geld bijmoeten

Of er veel annuo is voorNle verpleegkundigen om naar Bonaire te gaan weet ik niet
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De vraag was of je jullie ons beeld delen dat er op dit moment voldoende personele capaciteit is op de

Nederlandse IC s

De Stas heeft gevraagd om deze vraag bij Meva maar ook bij jullie uit te zetten Vandaar Ik begrijp de

waarschuwing we zijn hier natuurlijk ook van op de hoogte Echter de uitzendbureaus geven aan dat er juist boven

verwachting veel animo is voor een tijdelijk contract op Bonaire

Mag ik uit je mail concluderen dat jullie hierover geen nadere informatie hebben

Met vriendelijke groet
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